
lll lllllllllllllllllillilll l lll
o224422Jerzy Bożek

Radny Rady Miejskiej
w czechowicach-Dziedzicach

§z. Pan Marian Blachut

Burmistrz Czechowic - Dziedzic

Wniosek Radnego

doĘczy: poprawy bezpieczeństwa rowerzystów na ul. Legionów.

Wnioskuję, aby w porozumieniu ze starostwem powiatowy-m w Bielsku-Białej

doprowadzić do utworzęnia dwóch pasów rowerowych na ul. Legionów od DKl do

skrzyżowania z ul. Junacką.

Uzasadnienie: Pasy fowerowe to niskobudżetowe, zalecanę i powszechnie stosowanę

tozłłiązanie,macmtiepoprawiającebezpieczeństworowerzystów.

Zaznaczyć naleĘ, zę szerokość kazdego pasa ruchu na omawianym odcinku po zmianie

organizacji ruchu poptzęz likwidację pasów sfużących do lęwoskrętów będzie

wystarczająca, aby wymaczyć wymaganej szerokości pasy l-metrowę w obu kierunkach

dla rowerzystów i pogodzić wszystkich użytkowników drogi z samochodami cięzarowymi i

autobusami włącnrie.

Dobrym rozwiązartiem często stosowanym jest oznaczenie pasów rowerowych

kolorem czerwonym, awzdfuż linii ciągłej oznaczĄącej pas rowerowy montowanie

podfu żnych światęł odblaskowych koloru biało-czerwone go.

Inwestycja ta z pewnością przyczyni się do zwiększęniaberyteczeństwa rowerzystówo

jak również do częstszego korzystania z rowerów ptzez mieszkańców na bliższe odległości,

co będzie miało wymierne korzyści ekologicznę poptzez ograniczenie emisji spalin i gazów

cieplarnianych.

Otrzymują:

l,Adresat.

2. Pan DamianŻelazrly Przewodniczący Rady Miejskiej rry Czechowicach-Dziedzicach.

JerzyBożek
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